
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 26
Topolany

Č. 10 / 2022 04. 10. 2022 / 18:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Eva Vařeková, Dagmar Poláková, Alena Koutková ml., Václav Stodůlka, Dušan Vilímec ml.,
Jana Roubalíková, Bc. Irena Prosecká

Omluveni:

Neomluveni: Mojmír Pospíšil

Hosté: Kateřina Řezníčková
strážník MP Michal Dvořák

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

01 Schválení programu schůze

02 Vystoupení zástupců MPO, PČR

03 Vystoupení hostů

04 Kontrola požadavků z minulých zápisů

Starší požadavky

Zápis č. 5/2022 ze dne 03. 05. 2022: ořez tůjí a keřů - V realizaci
Zápis č. 5/2022 ze dne 03. 05. 2022: Sečení hřiště - V realizaci
Zápis č. 7/2022 ze dne 12. 07. 2022: Investice - zařazeno do dlouhodobého investčního plánu
Zápis č. 7/2022 ze dne 12. 07. 2022: sečení workout - V realizaci

05 Projednávané záležitosti

05.1 rozsvěcení stromku, adventní výstava

Komise zakoupí ohňostroj na rozsvěcení stromu - cena cca 6 tis. , zajistí M. Pospíšil
pro 5, proti 2, schváleno
Rozsvěcení stromku a adventní výstava je naplánovaná 26. listopadu. 

05.2 lampionový průvod

Lampionový průvod zajistí J. Roubalíková, která převzala zbývající lampiony z minulých období.



05.3 parkovací zálivy

D. Poláková jednala s ing. Luňáčkem. Realizace projektu odložena na příští rok.  

05.4 Studie revitalizace biocentra " pod třešněmi"

Komise obdržela zápis z jednání o biocentru, nikdo z členů neměl připomínky. 

05.5 Zábrana na mostku u hřiště

D. Vilímec ml. zajistil a zamontoval sklápěcí sloupek na mostek u hřiště, aby bylo zamezeno v průjezdu težších
vozidel. 

05.6 Hřiště

Údržba hřiště  probíhá - lajnování, nová stěna, oprava plotu.

05.7 finance

 

Proběhla debata o využití zbývajících financí.  O návrhu na převod financí hasičům na zajištění adventního
koncertu v kapli a rozsvěcení stromku nemohlo být hlasováno, protože 3 členky komise opustily předčasně
schůzi a komise nebyla usnášeníschopná.  

06 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

07 Nové požadavky

08 Obecné informace

O jmenování nové komise a termínu schůze budou občané informováni po rozhodnutí Rady města o dalším
fungování komisí. 

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 10 / 2022

Datum schválení zápisu: 13. 10. 2022 Předseda/předsedkyně KMČ:
Eva Vařeková

Zapsal/a:
Eva Vařeková

Ověřil/a:
Dagmar Poláková


